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Høring vedrørende antallet af rocker- og bandemedlemmer i Københavns 

Kommune 

 

Ved e-mail af 28. april 2023 har Københavns Kommune, Økonomiforvaltningen, 

Center for Byudvikling, anmodet Københavns Politi om at oplyse antallet af rocker- 

og bandemedlemmer i Københavns Kommune. 

 

Københavns Kommune har oplyst, at baggrunden for anmodningen er, at oplysnin-

gen skal indgå i en afrapportering vedrørende målopfyldelse og datamonitering i 

relation til Sikker By-strategien 2022-2025, der skal forelægges for Københavns 

Kommunes Økonomiudvalg den 15. august 2023. 

 

Københavns Politi skal i den anledning bemærke følgende: 

 

Københavns Politi kan oplyse, at Rigspolitiet, der foretager registreringen af 

rocker- og bandemedlemmer, har oplyst til Københavns Politi, at der normalvis 

over for offentlige myndigheder alene oplyses om det samlede antal af registrerede 

rocker- og bandemedlemmer i hele landet, men at antallet af rocker- og bandemed-

lemmer i Københavns politikreds undtagelsesvist kan oplyses til Københavns Kom-

mune henset til blandt andet formålet hermed.  

 

Københavns Politi kan endvidere oplyse, at antallet af registrerede rocker- og ban-

demedlemmer i Københavns politikreds var 353 pr. 28. april 2022 og 253 pr. 9. maj 

2023.  
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Endelig kan Københavns Politi oplyse, at baggrunden for faldet i antallet af regi-

strerede rocker- og bandemedlemmer skyldes, at en større bandegruppering blev 

opløst i slutningen af 2022.  

 

Afslutningsvis skal Københavns Politi henlede opmærksomheden på, at oplysnin-

gerne ifølge Rigspolitiet ikke må behandles, herunder videregives, til andre formål 

end det ovenfor beskrevne. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Ida Sørensen 

stabschef 

 

 


